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Sprawozdanie i informacja z prac wójta za okres międzysesyjny 
tj. od dnia 5 września 2019 do dnia 8 października 2019 r.

Dnia 05.09.2019 r.
• Czynności administracyjne (wpłynął brak zastrzeżeń do zgłoszenia w sprawie realizacji 

wodociągu Strzebielino PKP).
• Spotkanie z m-cem Dzięcielca w sprawie podłączenia do wodociągu. Przedstawiłem 

działania gminy w zakresie rozbudowy (modernizacji )sieci wodociągowej i 
perspektywy dot. kanalizacji.

• Podpisałem zlecenie dla firmy „TOMEX” z Łęczyc na naprawę odwodnień w chodniku 
ul. Starowiejska Strzebielino, przełożenie dwóch odcinków chodnika przy posesjach nr 
9 i 17, przy ul. Długiej w Bożympolu Wlk. (z porozumienia dot. odszkodowania za 
zgodę na przejście magistralą odwodnieniową przez działkę właścicieli) oraz naprawy 
nawierzchni bitumicznych w Łęczycach. Koszt łączny realizacji brutto 23.370 zł w 
terminie do 13.09.2019 r.

Dnia 06.09.2019 r.
• Wizja na ul. Ogrodowej w Bożympolu w związku z interwencją telefoniczną dot. rowu 

przy jednej z działek ogrodowych. W nocy spadł deszcz co nie spowodowało żadnych 
utrudnień dla mieszkańców i użytkowników tej drogi. Do rozwiązania pozostaje 
kwestia ok. 3mb rowu od strony bramy wjazdowej, który należy zasypać, by zachować 
bezpieczny, wjazd na działkę ogrodową. Ul. Ogrodowa od nawierzchni z płyt IOMB 
została wyrównana i zagęszczona w poprzednim miesiącu. Poleciłem także sprawdzić, 
czy po stronie ogródków działkowych gdzie wykonano rów bezodpływowy, przebiega 
kabel energetyczny (sugestia właściciela działki), która potwierdza się. Spotkanie z 
pracownikiem J. Remelskim, J.W. Sudnik. Wizja w terenie. Ustalono, że podczas 
wykonania drobnych napraw chodnika na ul. Długiej, Osiedlowej zostanie zasypana 
część rowu ok. 3 m od bramy na działkę ogrodową w kierunku północnym.
W roku przyszłym niezbędne jest podniesienie niwelety drogi na odcinku ok. 40 mb 
(zaniżenie przy działce ogrodowej) oraz zacięcia rowu po stronie prawej w kierunku 
północnym i wykonanie przepustu pod ul. Gackowskiego dla odprowadzenia wód ze 
skrzyżowania ul. Gackowskiego i Ogrodowej oraz ul. Ogrodowej zgodnie ze spadkiem 
w terenie w kierunku północnym.

• Udział w Narodowym Czytaniu w Bibliotece ZSP Łęczyce.
• Podpisanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmian MPZP Strzebielino.
• Odbiór drogi Nawcz - Osiek.

Dnia 07.09.2019 r.
• Udział w dożynkach Parafialno - Sołeckich w Brzeźnie Lęborskim.

Dnia 09.09.2019 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z dyr. GIKiB, p. Remelskim w sprawie dożynek. Uzgodniono także z 

Naczelnikiem OSP, że do udzielania informacji (kierowanie ruchem) wytypowana 
będzie drużyna strażaków, zbiórka (15.09. godz. 1200 przy remizie)
W tygodniu - od czwartku p. Remelski w porozumieniu z kierownikiem GZUK 
dokonają uporządkowania ulic Osiedlowa, Szkolna, Chmieleniecka.



• Wizja w Wysokim. Rozpoczęcie prac instalacyjnych ogrzewania.

Dnia 10.09.2019 r.
• Czynności administracyjne.
• Analizy finansowe dla zbilansowania zadań oświatowych w 2019.

Dnia 11.09.2019 r.
• Wizja w Bożympolu, dyspozycje w sprawie przygotowania terenu pod dożynki 

15.09.br.
• Analiza finansowa dla zbilansowania zadań oświatowych . Koszty podwyżek od 

01.09.-*-31.12.2019 na podstawie materiałów ze szkół (nie dotarły z ZS-P Łęczyce).
• Podjąłem decyzję w sprawie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu (sesja 16.09.2019). Zmiany są spowodowane uchwałami samorządów 
wiejskich w sprawie zmian przeznaczenia Funduszu Sołeckiego i dotyczą sołectw: 
Swietlino, Kaczkowo, Wysokie. Dodatkowo wprowadza się zmiany w załączniku nr 6 
w związku z pismem GZUK w tej sprawie wzrastają przychody i koszty do kwoty 
4.572.490,-

Dnia 12.09.2019 r.
• Dalsza analiza potrzeb w oświacie do końca br.
• Czynności administracyjne (decyzje podatkowe, w sprawie zwrotu akcyzy zawartej 

w paliwach dla rolników)
• Podpisałem umowę z PRS REWERS Bożepole na Zagospodarowanie terenu placu 

zabaw przy SP Łęczyce za kwotę 31.499,07 zł brutto w terminie do 30.09.2019 r.
• Podpisałem umowę z GZUK na przekazanie dotacji na realizację nw. zadań

- budowa odcinka sieci wodociągowej na działkach 443, 446/2, 445/4 w m-ci 
Łęczyce - 9.000 zł,

- wodociąg Bożepole Małe dz. nr 47, 35/11 - 22.000 zł

W dniach 13.09.2019, 14.09.2019, 15.09.2019 r.
• Przygotowania i udział w dożynkach powiatowo - gminnych.

Dnia 16.09.2019 r.
• Wystąpienie do mecenasa w sprawie określenia trybu udzielenia zamówienia 

publicznego na zagospodarowanie śmieci przez R1POK Czarnówko.
• Zakończono przeliczania potrzeb finansowych w oświacie, spłynęły materiały z 

ostatniej szkoły - ZS-P Łęczyce.
• Zebranie wyborcze sołectwa Wielistowo. Wybrano sołtysa p. Piotr Góra i 5 - osobową 

Radę Sołecką. Uchwalono także zadania do realizacji z Funduszu Sołeckiego. Duża 
frekwencja - 52 osoby. Zebranie zakończyło się o 2045.

Dnia 17.09.2019 r.
• Otrzymałem informację o rozstrzygnięciu przez Powiat przetargu na wykonanie 

„przebudowa drogi powiatowej przez m-c Świchowo” Najkorzystniejsza oferta firmy 
„Kruszywo” z ceną 971.891,70 zł co oznacza, że udział gminy wyniesie ~ 242.973 zł.

• Poleciłem przygotowanie materiałów do wystąpienia do MEN, MF, Premiera RP w 
sprawie środków na podwyżki dla nauczycieli od 1 września 2019 r. w wysokości 9,6% 
oraz dodatku za wychowawstwo na poziomie 300 zł/osobę/m-c tj. wzrost o 120 zł. 
Łączny skutek podwyżek za okres 09-12.2019 r. wynosi 463.966,60 zł wg zestawień 



otrzymanych ze szkół, natomiast zwiększenie subwencji oświatowej przez MF wynosi 
349.262 zł. Różnica wynosi 114.734.60 zł , którą ma pokryć samorząd (nie wiadomo 
skąd?). Z pisma MF wynika, że w/w środki będą przekazane na rachunek bankowy 
gminy w ratach z uwzględnieniem terminu wypłaty wynagrodzeń nauczycieli.

• Zebranie wyborcze sołectwa Godętowo 1800-1930. Wybrano sołtysa Magdalenę Tasior 
i 5 osobową Radę Sołecką. Frekwencja 11 osób. Dokonano także głosowania nad 
zaproponowanym podziałem Funduszu Sołeckiego na 2020 rok.

Dnia 18.09.2019 r.
• Przekazałem dyrektorom szkół uwagi dotyczące poprawności wypełniania „nowego 

SIO”, jak również liczby dzieci uczących się j. kaszubskiego. Poinformowałem także o 
naliczaniu podwyżek wynagrodzeń dla nauczycieli od 01.09 br. oraz zwiększenia o 120 
zł, za wychowawstwo. Wypłaty muszą być dokonane przed 30.09.br.

• Dokonano analizy dotyczącej sfinansowania niedoboru finansowego w szkołach 
wynoszącego 2.174.189,20. Środki ze zmniejszeń i oszczędności w innych działach 
oraz z MF (zwiększenie subwencji na podwyżki) wynoszą łącznie 1.7333.895,95 co 
powoduje, że do zbilansowania pozostaje kwota 440.293,95.

• Zebranie wyborcze w m-ci (sołeckie) Jeżewo 18<)0+20()0. Wybrano sołtysa p. Z. Witt 
oraz 3 osobowa Radę Sołecką. Duża frekwencja 37 osób. Podjęto także uchwałę w 
sprawie wniosku sołectwa o przeznaczeniu środków z Funduszu Sołeckiego na 2020 r. 
Wniosek dotyczy: modernizacji i zakup urządzeń na plac zabaw.

Dnia 19.09.2019 r.
• Spotkanie z m-cem ul. Wrzosowej w Bożympolu. W dalszym ciągu wnosi uwagi do 

wykonanych prac remontowych na skrzyżowaniu z ul. Gackowskiego (konflikt dwóch 
sąsiadów przez drogę). Wyjaśniłem, że część rowu zostanie zasypana ok. 3 m ponieważ 
ujawniono, że przebiega tam kabel EN. Obaj skarżący ponownie zostaną o tym 
poinformowani na piśmie jak również o zamierzonym odwodnieniu, które wykonamy 
w roku przyszłym. (Dość nerwowa rozmowa odbyła się w obecności p. radnej 
Piankowskiej).

• Podpisałem aneks nr 1 do umowy z GZUK na wykonanie wodociągu Pużyce - 
Świchowo. Aneks dotyczy zwiększenia kwoty dotacji z 200.000 zł do 240.000 zł godnie 
z uchwałą RG XIV/84/2019 z 16 września 2019 r. (aneks datowany 18.09.2019 r.)

• Spotkałem się z Wojewodą - podziękowanie za dotację na renowację cmentarza w 
Nawczu. Przeprowadziłem także rozmowy w sprawie aplikacji na dofinansowanie dróg 
gminnych w tym kilkakrotnie na ul. Szkolną w Bożympolu i 5 nowych.

• Przeprowadziłem zebranie wyborcze dla sołectwa Pużyce. Wybrano sołtysa p. Patrycję 
Reczulską i 3 osobową Radę Sołecką. Podjęto uchwałę w sprawie Funduszu Sołeckiego. 
Dobra frekwencja 15 osób. Zebranie zakończyło się o 1925.

Dnia 20.09.2019 r.
• Odbiór więźby i poszycia dachu na wznoszonym budynku Urzędu Gminy. Odbioru 

dokonano bez uwag. Roboty wykonywane są z wyprzedzeniem harmonogramu.
• Zebranie wyborcze sołectwa Świchowo.. Obecnych 27 osób. Wybrano sołtysa p. Radan 

i 3 osobową Radę Sołecką. Podjęto także uchwałę w sprawie podziału Funduszu 
Sołeckiego na rok 2020.



Dnia 21.09.2019 r.
• Wizja w trakcie prac instalacyjnych CO w Wysokim budynek parafii, w którym na 

zasadzie porozumienia wykonywane jest ogrzewanie części kościelnej i części z 
przeznaczeniem na świetlicę.

Dnia 23.09.2019 r.
• Spotkanie z przedsiębiorcą w sprawie budowy wiatraków na terenie naszej gminy. 

Zgodnie z planem powstaną 22 wiatraki. Spodziewany termin fizycznego rozpoczęcia 
budowy (fundamenty, drogi) 2020 rok - wiosna. Roboty będzie wykonywała firma z 
terenu naszej gminy.

• Spotkanie z mieszkanką Wysokiego w sprawie dzierżawy od gminy 2 pomieszczeń w 
budynku 21 na które do tej pory nie możemy uzyskać odrębności lokali. Podjąłem 
decyzję o wyrażeniu zgody na dysponowanie w celu wykonania remontu (podłogi, 
wymiana okien) na własny koszt i późniejsza dzierżawa na cele poprawy warunków 
mieszkalnych.

• Złożyłem gratulacje i podziękowania Kierownikowi OPS p. Mari Łapczuk z okazji 40- 
lecia pracy zawodowej.

• Podpisałem umowę z PRS REWERS - Formela sj Bożepole na wykonanie w formule 
..zaprojektuj i wybuduj” wykonanie kompletnej dokumentacji projektowej wraz z 
uzyskaniem niezbędnych uzgodnień i decyzji na realizację robót budowlanych oraz 
wybudowanie przystani kajakowych i przenosek wraz z zagospodarowaniem terenu. 
Paraszyno - przystań + przenoska, Bożepole Małe - przenoska, Bożepole Wlk. - 
przenoska + przystań, Wielistowo - przenoska, Łęczyce - przystań + przenoska za 
kwotę ryczałtową brutto 1.193.100 zł w terminie do 30.11.2020 r.

• Pismo do szkół o ponowne wyliczenie i potwierdzenie potrzeb na 2019 rok.
• Zebranie - wybory uzupełniające w Rozłazinie (p. Z/ca Wójta). Obecnych 7 osób. 

Uzupełnienie Rady Sołeckiej o 1 członka.

Dnia 24.09.2019 r.
• Zebranie (wybory uzupełniające) w Brzeźnie Lęborskim (Z-ca Wójta). Obecnych 18 

osób. Wybrano 1 członka Rady Sołeckiej. Wprowadzono także pkt. n/t nazw ulic 
(podjęto uchwałę) oraz uchwałę w sprawie Funduszu Sołeckiego na 2020 rok.

Dnia 25.09.2019 r.
• WFOS poinformował, że gmina zakwalifikowała się do dofinansowania na usuwanie 

azbestu na kwotę 14.636 zł.
• Wizja w Wysokim w trakcie wykonywania ogrzewania obiektu i prac estetyzacyjnych 

w pomieszczeniu Świetlicy.
• Wizyta w ENERGa Wejherowo w sprawie umów na dostarczanie energii — 

przepompownie Nawcz i Bożepole Wlk.
• Zebranie wyborcze - uzupełnienie składu Rady Sołeckiej w Strzebielinie Osiedlu 2 2 

członków. Dokonano także zmiany przeznaczenia środków z Funduszu Sołeckiego na 
rok 2019 (uchwała zebrania). Dodatkowo podziału środków Funduszu Sołeckiego na 
rok 2020 (w całości przeznaczony na budowę sceny na placu przy ul. Leśnej 18 - 
obecnych na zebraniu 17 m-ców.

Dnia 26.09.2019 r.
• Wystąpienie do PKP o przekazanie nieodpłatnie wodociągu w Strzebielinie (po 

wcześniejszych rozmowach z dyrektorem). Woda z ujęcia na terenie PKP jest złej 



jakości, chcąc uniknąć kłopotów z dostawą wody pitnej jesteśmy zmuszeni przystąpić 
do realizacji inwestycji w II etapach ze względu na ograniczone środki w br. (70.000 
zł) w następujący sposób:
I etap 2019 r. - od ul. Leśnej, ul. Dworcowa do budynku na dz. 454/2 co umożliwi 
także po przejęciu sieci wodociągowej podanie wody przejście4m pod torami do 
budynków po drugiej stronie torów i odcięcie od istniejącego ujęcia (dezynfekcja sieci 
i wyposażenie w wodomierze).
II etap w roku 2020 - wykonanie przejścia pod torami i sieci za torami.

• Ostateczna weryfikacja kosztów funkcjonowania oświaty do końca 2019 r. z 
uwzględnieniem podwyżek dla nauczycieli od 01.09.2019 r. oraz dodatku za 
wychowawstwo. Ogólnie braki w szkołach wyniosły 2.340.468.24 zł. Częściowo 
bilansują się ze środków zaoszczędzonych w wykonaniu wydatków w innych działach 
(1.016.294 zł) oszczędności z działu 80104 § 2540 z dotacji przedszkolnych - 
likwidacja przedszkola niepublicznego w Łęczycach - (182.629,70) oraz zwrot 
środków z Ministerstwa Finansów na podwyżki od września (349.262 zł) tj. łącznie 
1.548.185,70 zł Po uwzględnieniu w/w niedobór wynosi 792.282,54 zł. Dalsze decyzje 
co do zbilansowania niedoboru jak i zwiększenia planów szkół zapadną po analizie 
wszystkich działów budżetu i sprowadzają się do ograniczenia wydatków.

Dnia 27.09.2019 r.
• Wizja na budowie drogi Dzięcielec - Popowo. Wykonano zdjęcia uszkodzonych 

słupków w pasie drogi. Wystąpimy do właścicieli o naprawę. Od strony pól na 
nowoutwardzonym odcinku będą również wstawione słupki w granicy pasa drogowego.

• Ustalono podczas wizji przy OSP Łęczyce, że wyjazd na drogę z nowo wy budowanego 
boksu tj. teren pomiędzy utwardzeniem wynikającym z projektu a asfaltem utwardzimy 
kostką (kostka jest) niezbędne nakłady na robociznę - uwzględni p. J. Wasil - Sudnik 
przy najbliższych niezbędnych naprawach. Wykonano zdjęcia, powierzchnia do 
utwardzenia wynosi ~ 30 m2, od strony asfaltu niezbędne zastosowanie krawężników.

Dnia 28.09.2019 r.
• Wizja w Wysokim. Prace montażowe ogrzewania, próby wodne, szpachlowanie 

pomieszczenia świetlicy, usunięcie złuszczeń farby, przygotowanie do malowania. Do 
wykonania pozostaje obudowa kominka, doprowadzenie powietrza z regulacją. Prace 
powinny zakończyć się z przyszłym tygodniu.

Dnia 30.09.2019 r.
• Zebranie wspólników Zakładu Zagospodarowania Odpadów „Czarnówko”. W 

porządku dziennym uchwały w sprawie stawek za odpady w 2020 r. Podjęto uchwałę 
nr 3 w której m.in. za odpady niesegregowane (zmieszane) uchwalono stawkę 345,47 
zł za tonę zaś za odpady wielkogabarytowe 350zł/t (wcześniejsza propozycja - 600 zł). 
Wpływ na zwiększenie opłaty mają:
- wzrost opłaty środowiskowej,
- wzrost stawek z tytułu ubezpieczenia i zabezpieczenia p.poż.
Dla wspólników, którzy nie podpisali umowy wykonawczej z 220 stawki, które 
przedstawiłem są wyższe: zmieszane 482,01 zł/t, wielkogabaryty 486,04 zł.

• Dokonano odbioru budynku OSP w Łęczycach bez uwag. Wykonania wymaga 
fragment wjazdu ~30m2 nie ujęty w działaniu inwestycyjnym.

• Na dzień 02.10.2019 r. kierownicy referatów, skarbnik przygotują się do analizy 
wydatków, wstrzymanie niektórych działań dla zbilansowania niedoboru w oświacie.



Z analiz dotyczących odbioru śmieci (odpadów stałych) wynika bardzo znaczny wzrost 
masy co skutkuje ponoszeniem wyższych opłat za śmieci w stosunku do wnoszonych 
opłat. Niezbędne staje się przeprowadzenie szczegółowej analizy i wyliczenie stawki za 
osobę.

Dnia 01.10.20191-.
• Analiza dochodów gminy, przygotowanie do analizy wydatków (pod katem 

przesunięcia środków na zbilansowanie kosztów oświaty - rezygnacja z rozpoczynania 
niektórych zadań. Niezbędne do zbilansowania potrzeb środki na oświatę wynoszą 
ponad 792.000 zł.

• Wizja w Wysokim - wykonywana jest ceramiczna obudowa kominka z płaszczem 
wodnym oraz malowanie pomieszczeń świetlicy.

Dnia 02.10.2019 r.
• Podpisałem dokumenty do zbiorowego zakupu energii elektrycznej na 2020 r. 

Szacunkowe zużycie roczne na obiektach gminnych wynosi 1.132,98 MWh. Cenę 
jednakową dla ustalenia wartości szacunkowej przedmiotu zamówienia przyjęto 

1 MWh = 380,00 zł netto co daje wartość 430.532,40 zł netto.
• Spotkanie z proboszczem parafii Brzeźno w sprawie instalacji grzewczej i 

przygotowanie pomieszczeń świetlicowych do użytkowania przez sołectwo + obiekt 
parafialny w Wysokim.

Dnia 03.10.2019 r.
• Analiza wydatków budżetowych. W związku z wyliczonymi brakami w oświacie 

łącznie na kwotę 2.334.026,11 zł po zmniejszeniu jej o kwotę 1.548.185,70 zł 
wynikającą z oszczędności z innych działów budżetu (1.016.294 zł) z oszczędności na 
dotacje przedszkole (182.629,70 zł) oraz środki z MF deklarowane na podwyżki dla 
nauczycieli (349.262 zł) pozostaje kwota braków w wysokości 785.840,41 zł. 
Przeprowadzona analiza wydatków inwestycyjnych, rezygnacja z niektórych powoduje 
możliwość przesunięcia z wydatków inwestycyjnych kwoty pomniejszonej o 61.836 zł. 
(odsetki od kredytów) 434.967 zł do oświaty wówczas pozostaje brak w wysokości 
412.707 zł. Skarbnik przygotuje projekt uchwały zmieniającej budżet na sesję
18.10.2019 r. uwzględniający w/w dyspozycję. Insp. ds. oświaty wraz ze skarbnikiem 
dokonają zwiększenia planów szkół wg. wykazanych braków do wysokości 
„zgromadzonych” środków własnych na zbilansowanie tj. kwoty 1.983.152,70 zł. 
Brakujące środki do końca roku 2019 to kwota 2.334.026,00 zł więc dla pełnego 
zbilansowania brakuje kwota 412.707 zł dlatego plany 3 szkół gdzie wykazano 
największe niedobory zwiększymy pomniejszając niedobór o 1/3 tej kwoty wg. 
schematu:
1. SP Bożepole - wykazany niedobór : 596.544,10- 137.569=458.975
2. ZKiW Rozłazino - wykazany niedobór: 699.136,99- 137.569 = 561.568
3. ZS-P Łęczyce - wykazany niedobór: 685.463,85 - 137.569 = 547.894,85 
Zobowiązuje insp. ds. oświaty do analizy wydatków za wrzesień 2019 r. do dnia
15.10.2019 r. i w kolejnych miesiącach. Decyzje co do pełnego pokrycia potrzeb w/w 
szkół zapadną w m-cu listopad/grudzień.

• Spotkanie z dyr. GIKiB i Szkół Bożepole i Strzebielino w sprawie ustaleń dot. 
przygotowania posiłków dla uczestników biegu HARPAGAN w dniu 
18.10-^20.10.2019 r. Ustalenia dotyczyły zabezpieczenia odpowiedniej ilości 
pracowników kuchni także sprzętów do wykonania ok. 1600 posiłków i po imprezie. 
Ze spotkania notatka z dyspozycjami dla pracowników.



Dnia 04.10.2019 r.
• Podpisałem umowę z DRÓG Sandomierski na wykonanie projektu chodnika ul. 

Wejherowska w Strzebielinie (odcinek od zakończenia chodnika przy DK-6 do 
Zajączkowa za kwotę 6.014,70 zł brutto w terminie do 15.11.2019 r.

• Podpisałem umowę z PWM WODMEL Derra i Potrykus z Wejherowa na „Odtworzenie 
odcinka przepustu rurowego na dz. 86/2 w Strzelęcinie” 0500 x 15 mb za kwotę 
16.754,09 brutto w terminie do 31.10.2019 r.

• Analiza wydatków na gospodarkę śmieciową. Przygotowanie kalkulacji na przyszły 
rok. Z analizy wynika, że do końca roku wystąpi niedobór finansowy szacowany na ok. 
222.710,89 zł. Niedobór ten wynika z utraty wpływów przez pierwsze 3-mce bieżącego 
roku. Stawka 12,50 weszła dopiero od 01.04.2019 r. Utracone środki to kwota (12,50- 
8,0 zł) x 3x10.111=136.498,50 zł. W związku z tym proponujemy zastosowanie nowej 
stawki 19,20 zł od 01.12.2019 r. co chociaż częściowo rekompensowałyby utracone 
wpływy czyli (19,20-12,50) x 10.034=67.227,80. Przygotujemy projekt uchwały w tej 
sprawie i będę rekomendował wprowadzenie wyższej opłaty od 01.12.2019 r.

• Spotkanie z Komisją Oświaty i Kierownikiem SPZOZ Łęczyce w sprawie świadczeń 
POZ na rzecz pacjentów (badania diagnostyczne- „koszyk’'). Ustalono, że Pani 
Kierownik da artykuł do gazetki na jakie badania pacjent może liczyć. Omówiono także 
sprawy dotyczące dostępu do badań ginekologicznych (także informacja do gazetki). 
Kierownik SPZOZ zasygnalizowała problemy z instalacją CO (nowy problem) oraz 
dotyczące poprawy wizualizacji i termodernizacji budynku. Wyjaśniałem, że 
monitujemy sytuację i jesteśmy przygotowani, by złożyć wniosek o dofinansowanie. 
Pełna termomodernizacja to koszt -600.000 zł niemożliwy do udźwignięcia w 
najbliższym czasie (2020) przez gminę.

Dnia 07.10.2019 r.
• Spotkanie z m-ką Bożegopola ul. Lęborska 12/2, która otrzymuje od właściciela 

nieruchomości dziwne pisma zawierające m.in. stawki za wodę i ścieki znacznie wyższe 
niż obowiązują w gminie, gdzie negowanie ich wysokości jest powodem do straszenia 
zerwaniem umowy najmu. W tej sprawie interweniowała w telewizji, pismo do 
prezydenta oddziału gospodarowania nieruchomościami PKP S.A. w Gdańsku. 
Traktowanie Pani przez PKP właściciela jest nieludzkie (byli pracownicy PKP) dlatego 
też zainterweniujemy w PKP S.A. Gdańsk.

• Odbiór odcinka drogi Dzięcielec - Popowo. Odbiór bez uwag. Dodatkowo w granicach 
drogi wykonawca zamontował słupki w skraju drogi.

• Spotkanie z m-cem Strzebielina w sprawie wykonania części sieci (pod drogą 
powiatową) umożliwiającej włączenie budynku do kanalizacji. Po działce właściciela 
(po drugiej stronie drogi) przebiega kolektor sanitarny - właściciel zrzeka się 
odszkodowania. W sprawie tej zostanie spisane porozumienie, zaś zadanie może być 
zrealizowane w 2020 r.

• Wpłynął wyrok NSA w Warszawie data emisji 26.09.2019 r. z dnia 06.06.2019 r. w 
sprawie ze skargi kasacyjnej Dyrektora Izby Skarbowej w Gdańsku od wyroku WSA w 
Gdańsku z dnia 18.02.2015 r. w przedmiocie podatku od towarów i usług za m-ce od 
stycznia do czerwca oraz listopada i grudnia 2009 r. Sąd oddalił skargę kasacyjną i 
zasądził zwrot kosztów postępowania kasacyjnego od Dyrektora Izby Skarbowej w 
Gdańsku w kwocie 4.200 zł na rzecz Gminy Łęczyce . Spodziewamy się zatem zwrotu 
nadpłaty podatku VAT wraz z odsetkami kwota -1,0 min zł.



Dnia 08.10.2019 r.
• Wydałem dyspozycje w sprawie ogłoszenia przetargu na działki przemysłowo - 

usługowe w Godętowie 23+ 5,16 ha.
• Podpisałem projekty uchwał do sesji 18.10.2019 r. w tym dot. wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustaleniu nowej 
stawki tej opłaty, w sprawie określenia wzoru deklaracji i składania drogą
elektroniczną.

rYCE


